



CBUAE wins Best Emiratisation Supporting Entity

- H.H. Sheikh Mohammed bin Rashid awards CBUAE
- CBUAE to continue progressing Emiratisation agenda

Abu Dhabi (February 4th, 2020): His Highness Sheikh Mohammed bin Rashid Al Maktoum, Vice President, Prime Minister and Ruler of Dubai, presented Emiratisation Award to Central Bank of the UAE (CBUAE) for the 'Best Emiratisation Supporting Entity' category, for its continued efforts towards progressing the UAE's Emiratisation agenda. The Emiratisation Award is granted by the Ministry of Human Resources & Emiratisation (MOHRE).

CBUAE achieved this acclamation through its long-standing commitment to progressing opportunities for UAE nationals in the workforce. Alongside key entities, including the UAE Banks Federation, the Ministry of Human Resources & Emiratisation, the Emirates Institute for Banking and Financial Studies and banks, CBUAE has made multiple strides in the development of the nation's Emiratisation movement.

The Emiratisation Award is an annual award granted by the MOHRE to honour the government and semi-government Emiratisation pioneers that have encouraged the private sector to employ Emiratis, in support of the UAE's Emiratisation agenda and UAE Vision 2021.

مصرف الإمارات المركزي يحصل على جائزة أفضل جهة داعمة للتوطين

- سمو الشيخ محمد بن راشد آل مكتوم يكرم مصرف الإمارات المركزي
- المصرف المركزي يستمر في تعزيز أجندة التوطين

أبوظبي (4 فبراير 2020): كرم صاحب السمو الشيخ محمد بن راشد آل مكتوم، نائب رئيس الدولة رئيس مجلس الوزراء حاكم دبي، المصرف المركزي بجائزة "أفضل جهة داعمة للتوطين" ضمن جوائز الإمارات للتوطين التي تمنحها وزارة الموارد البشرية والتوطين، وذلك لجهوده المستمرة في تعزيز وتحقيق أجندة الإمارات للتوطين.

وحاز المصرف المركزي على هذا الاحتفاء عبر التزامه المتواصل في توفير فرص العمل للمواطنين الإماراتيين. وقد حقق المصرف المركزي مراحل متقدمة فيما يتعلق بتطوير خطط التوطين في الدولة وذلك بالتعاون مع البنوك والتنسيق مع اتحاد مصارف الإمارات ووزارة الموارد البشرية والتوطين ومعهد الإمارات للدراسات المصرفية والمالية والبنوك العاملة في الدولة

جائزة الإمارات للتوطين هي جائزة سنوية تمنحها وزارة الموارد البشرية والتوطين، تكريمًا لرواد التوطين الحكوميين وشبه الحكوميين، الذين ساهموا في دفع القطاع الخاص على توظيف الإماراتيين، دعماً لأجندة الإمارات للتوطين ورؤية الإمارات 2021.



مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي
CENTRAL BANK OF THE U.A.E.

H.E. Mubarak Rashed Al Mansoori, Governor of the Central Bank of the UAE, said: "CBUAE is honoured to have received this accolade and we confirm that CBUAE will continue to play an instrumental role in Emiratization with the aim to achieve UAE's 2021 vision."

وقال معالي مبارك راشد المنصوري، محافظ مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي: "يتشرف المصرف المركزي بحصوله على هذا التكريم والذي يعد وسام نفخر به، ونؤكد استمرارنا تحقيقاً لرؤية الإمارات 2021".

-Ends-

-انتهى-